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VRAGEN van de Stadspartij van de heer J. Bolhuis betreffende skybox. 
(Binnengekomen: 3 mei 2010.) 
 
 
Onlangs las ik in het Binnenlands Bestuur, dat de bestuurders van Breda ook niet 
ontkomen aan de bezuinigingen en met een geweldig eigen initiatief afstand doen van 
de gemeentelijke skybox. Het bespaart Breda euro 110 duizend euro. 
In Breda zegt men hierover: “Het past geheel in de stijl van versobering, iedereen 
moet bezuinigen, dus b en w wilden dit best opgeven”. 
De skybox in Breda wordt, net als in Groningen, regelmatig gebruikt door bestuurders 
en hun gasten, relaties uit het bedrijfsleven(lees bobo’s). Op de vraag, dat vanaf nu de 
burgemeester en zijn gasten nu op de sta-tribune moeten staan, zegt een 
woordvoerder: “Geen idee, maar zeker is dat hij voortaan gewoon een kaartje moet 
kopen”. 
 
De Stadspartij vindt dit Bredase initiatief zeer positief en zou graag zien, dat 
Groningen dit idee navolgt. 
Ooit is de skybox gekocht voor euro 936.000. De Stadspartij vindt dit een hoop geld 
en gezien de bezuinigingen die voor de deur staan zou het College met een dergelijk 
groot geldbedrag toch hele constructieve dingen kunnen doen.  
 
Er zijn mensen bij mij in de buurt of die ik spreek, die nog euro 25,00 per week 
overhouden om de hele week van te leven. Naar deze mensen toe zou het een mooi 
toonbeeld zijn van het college, dat door hen ook echt moet worden bezuinigd. Het zou 
een echt sociaal gebaar zijn 
van het huidige college. 
 
 
Ik heb de volgende twee vragen aan het College: 
 
1. Vindt het huidige College ook niet dat in deze zware tijden van bezuinigingen, het 
een prima initiatief zou zijn, het geweldige idee van Breda op te volgen en de skybox 
te verkopen en met de opbrengst iets constructiefs te doen, bijvoorbeeld op sociaal 
vlak?  Zo niet, waarom niet? 
 
2. Bent u ook niet met mij van mening dat een goede tribuneplaats voor college en 
gasten een heel geschikt en goedkoper alternatief is? 
Zo niet? Waarom niet? 
 


